



REFERAT

BESTYRELSESMØDE 09-03-23

Fremmødte: Henrik nr. 34 (formand), Heidi nr. 34, Pia nr. 26, Niels nr. 20 (Kassér), Erik nr. 5, Birgitte nr. 16.

Ordstyrer/referent: Henrik

Agenda

1. Ny kassér
2. Træer
3. Placering af seniorbyggeriets aktiviteter
4. Vimpel og julelys
5. Dialog med byggeplads
6. Drøftelse af medlemskabet for BoSam
7. Lokale og krea udvalg
8. Informationsfolder til nye lejere

Ad. 1) Niels er ny kassér. Tak til Niels! Niels har oprettet kontoplan og nyt regnskab. Niels har på mødet fået overdraget bankkort og info fra afgangende kassér Heidi. Heidi uploader nye roller til Danske Bank så kasser og formand får fuldmagt til konto.

Ad. 2) Nyt om træerne ved byggepladsen. Lars, Jan og Torsten har holdt møde, og de 2 træer bliver ikke fældet. Det skal drøftes med Jan om vores parkering. Vi ønsker ikke at dele parkeringspladser med seniorboligerne, som der er forslået. De tre parkeringspladser, som byggeriet mangler at afsætte må de finde på anden vis.

Ad. 3) Det skal drøftes med byggeriet, at vi ønsker at de finder en anden placering for det planlagte træningsanlæg. Så det ikke kommer til at ligge lige

foran vores bebyggelse. Generelt skal der drøftes med byggeriet, hvordan udformning af P-pladser, udendørslys m.m. bliver udført til mindst mulig gene for os. Pia; Henrik, Jan, Michael og byggeriet finder en mødedato før sommerferien.

Ad. 4) Der er ingen der kan finde julelys. (Red. Julelys er fundet hos tidligere beboere der afleverer dem tilbage før næste jul☺). Vimpel er blæst væk, der indkøbes ny vimpel og flagline for beboerkontoen.

Ad. 5) Pia har gennemgået byggeplads med Torsten, og er i løbende dialog.

Ad. 6) BoSam. Der er stillet spørgsmål til BoSam, og om vi fortsat skal være medlem. Bestyrelsen er enige om at fortsætte. Er der fortsat ønsker om at kigge på medlemskab, kan det tages op på næste generalforsamling, da vi her kan stemme om det.

Ad. 7) Lokaleudvalg nedsat: Henrik, Erik, Rikke. Forslag til ting der kan foregå er: Kreative ting, overnatninger, kaffe & kage, Madklub, Vin- og øklub. Udvalget går i dialog med Jan om muligheder for lokalet i kælderen af Pyramiden og det lille keramikhus.

Der nedsættes også et krea udvalg: Birgitte, Jane og Randi – De vil forsøge at starte nogle aktiviteter op.

Ad. 8) Det er et ønske at vi i bestyrelsen arbejder med en informationsfolder til nye lejere. Pia har arbejdet på den, men det er et stort arbejde. Kigger på det igen, når der er tid.